
 

 
 

 

Poznań, 19 lipca 2017 roku 

 

Interpelacja 

ws. sygnalizacji świetlnej przy starym Dworcu PKS w Poznaniu 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Na wniosek mieszkańca, zwracam się z prośbą o weryfikację problemu. Ostatnio 

powstały nowe światła przy starym Dworcu PKS. Z informacji mieszkańca wynika, iż są one 

źle zsynchronizowane, gdyż często pali się światło czerwone dla kierowców, nawet w 

przypadku gdy nie przechodzi żaden pieszy. A są przecież zamontowane przyciski dla 

pieszych do uruchomienia sygnalizacji. Uprzejmie proszę o sprawdzenie funkcjonalności 

sygnalizacji oraz ewentualne rozwiązanie problemu. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


